

# 中国 2010 年人口普查 分民族人口资料

(上)

国家统计局人口和就业统计司 国家民族事务委员会经济发展司

### ZHONGGUO 2010 NIAN RENKOU PUCHA FEN MINZU RENKOU ZILIAO

策划编辑/虞农 责任编辑/虞农 唐海琴 封面设计/孟龙



# 中国 2010 年人口普查 分民族人口资料

(上)

国家统计局人口和就业统计司 国家民族事务委员会经济发展司

战 游 出 旅 社

#### 图书在版编目(CIP)数据

中国2010年人口普查分民族人口资料:全2册/国家统计局人口和就业统计司,国家民族事务委员会经济发展司编.一北京:民族出版社,2013.6

ISBN 978-7-105-12798-6

I.①中··· Ⅱ.①国··· ②国··· Ⅲ.①少数民族—人口普查—统计资料—中国—2010 W.①C924.25

中国版本图书馆CIP数据核字(2013)第141346号

策划编辑 虞农

责任编辑 虞农 唐海琴

封面设计 孟龙

出版发行 民族出版社

地 址 北京市和平里北街14号

邮 编 100013

网 址 http://www.e56.com.cn

印 刷 北京民族印务有限责任公司

经 销 各地新华书店

版 次 2013年7月第1版 2013年7月北京第1次印刷

开 本 880毫米×1230毫米 1/16

字 数 4330千字

印 张 133.75

定 价 860.00元(上下册)

书 号 ISBN 978-7-105-12798-6/C·345(汉294)

该书若有印装质量问题,请与本社发行部联系退换 汉编一室电话: 010-64271909 发行部电话: 010-64224782 Tabulation on Nationalities of

### 《中国 2010 年人口普查分民族人口资料》

### 编辑委员会

主任委员:罗黎明 张为民

副主任委员: 冯乃林 乐长虹 王铁志 李希如

编 委: (按姓氏笔画为序)

万晓璐 王海青 冯常海 刘勇利

Land of the state of the state

杨慕云 武 超 崔红艳

责任编辑: 刘勇利 冯常海

校 对: 崔红艳 武 超 刘勇利 徐 岚

李 睿 陈潇潇

## Tabulation on Nationalities of 2010 Population Census of China

### **Editorial Board**

Chairmen: Luo Liming Zhang Weimin

Vice-chairmen: Feng Nailin Le Changhong Wang Tiezhi Li Xiru

Editorial Board: (in the order of strokes of Chinese surname)

Wan Xiaolu Wang Haiqing Feng Changhai Liu Yongli Yang Muyun Wu Chao Cui Hongyan

Coordinators: Liu Yongli Feng Changhai

Proofreaders: Cui Hongyan Wu Chao Liu Yongli Xu Lan Li Rui Chen Xiaoxiao

### 编辑说明

- 一、中国政府以2010年11月1日零时为标准时间,成功地进行了第六次全国人口普查,获取了丰富翔实的人口资料,其中也包括大量的民族人口数据,为分析和研究中国56个民族人口的发展状况提供了一次难得的机会和有利的条件。为了满足国内外各界人士的需要,国家统计局人口和就业统计司同国家民委经济发展司合作,选取和整理了部分重要的民族人口数据,联合编辑出版本书,以飨读者。
- 二、本书分上下两册。其中包括: 各民族人口综合数据,包括普查表短表、长表中有关民族方面的内容,主要反映民族人口的基本概要和受教育程度、就业状况、婚姻、生育、家庭、住房、迁移、年龄等各种结构情况;全国各市、县分民族、性别的人口分布情况。随书赠送光盘1张。
- 三、第六次全国人口普查的对象是普查标准时点在中华人民共和国境内的自然人以及在中华人民共和国境外但未定居的中国公民,不包括在中华人民共和国境内短期停留的港澳台居民和外籍人员。"境内"指我国海关关境以内,"境外"指我国海关关境以外。

四、第六次全国人口普查采用了长短两种普查表。普查表短表为反映人口基本状况的项目,普查表长表包括所有短表内容和有关迁移、受教育、经济活动、婚姻家庭、生育和住房等情况的项目。根据普查办法和普查表长表抽样细则,10%的户填报长表,短表由其余的户填报。

五、本书中的资料是按照实际普查登记情况直接汇总的数据,不包括人口普查漏登的人口(事后质量抽查表明人口漏登率为 0.12%),不包括 230 万现役军人,不包括 465 万难以确定常住地的人口。

六、由于长表是按户抽样并进行登记,因此人口总数以及各种人口结构数据的抽样比会存在差异,请读者使用本资料推算总体时,对采用的方法予以注意。

七、本书中的资料仅为中国大陆 31 个省、自治区、直辖市人口数据,未包括台湾省和香港、澳门特别行政区的人口数据。

八、资料中空项表示无数字或数字很小。

由于编辑水平有限, 疏漏和不妥之处恳请读者指正。同时, 谨对有关部门和人士的大力支持深表感谢。

编 者 2013年4月

#### **Editorial Note**

- 1. China's sixth national population census was successfully conducted at the reference time of zero o'clock on 1 November 2010. Through the census, a tremendous amount of demographic data has been collected and the data concerning China's nationalities could provide a good opportunity and facility for the analysis and research on the development status of China's 56 nationalities. In order to meet the need of both the domestic and foreign users, the Department of Population and Employment Statistics of the National Bureau of Statistics of China (NBS) and the Department of Economic Development of the State Ethnic Affairs Commission of China has jointly selected and compiled part of the major demographic data on China's nationalities for publishing.
- 2. The book has two volumes, including the integrated data on China's nationalities derived from the information of different nationalities in the short form and long form of the census questionnaire, such as the basic information on China's nationality population, education attainment, employment, marital status, fertility, family, housing, migration, age, the population distribution of cities and counties by nationality and sex in the country. The CD of the book is also available accompanying the book.
- 3. The sixth national population census covers all natural persons residing in the territory of the People's Republic of China and the Chinese citizens residing outside but not permanently settled down in locations beyond the territory of the People's Republic of China at the census reference time, excluding residents of Hong Kong, Macao and Taiwan and foreigners temporarily staying in the territory of the People's Republic of China. Territory here refers to the territory of the customs.
- 4. The sixth national population census used two kinds of questionnaires: the long form and short form. The short form was designed to collect information on basic demographic status while the long form covered both the items in the short form and items including migration, education, economic activities, marital status, fertility and housing etc. According to the census stipulations and the detailed sampling principle for the long form, 10% of the households filled up the long forms while the rest of the households filled up the short form.
- 5. Results in this publication are based on the processing of data directly from enumeration without any adjustment, excluding population not enumerated in the census (The post-enumeration survey indicates an undercount of 0.12% in the census enumeration), the 2.30 million servicemen and 4.65 million population with permanent residence difficult to define.
- 6. The sampling ratio for the total population and for various compositions of the population may not be the same, as household is used as the ultimate sampling unit in the enumeration. Users should pay attention to methods when using information in this publication to estimate the total population from the sample results.
- 7. Statistics in the book only include demographic data of the 31 provinces, municipalities and autonomous regions in the mainland, excluding Taiwan province, Hong Kong and Macao SARs.
  - 8. Empty cells in tables in this publication indicate that no data are available or the value is too small.

Because of the limitations of time, data source and editorial ability, there might be some omissions. The readers' comments will be highly appreciated. Besides, we would like to express our sincere thanks to the strong support of the related agencies and personnel.

## 

第一卷	概要。如此,如此,如此,如此,如此,如此,如此,如此,如此,如此,如此,如此,如此,如	
1-1	历次人口普查分性别的各民族人口	3
1-2	各地区分性别、民族的人口	5
1-2a	各地区分性别、民族的人口(城市)	25
1-2b	各地区分性别、民族的人口(镇)	45
1-2c	各地区分性别、民族的人口(乡村)	65
1-3	各地区分性别、民族的人口(乡村)····································	85
1-4	各地区少数民族农业、非农业户口人数	87
1-5	各民族农业、非农业户口人数	89
第二卷	受教育程度	
2-1	各地区 6 岁及以上少数民族人口受教育状况	93
2-1a	各地区 6 岁及以上少数民族人口受教育状况(城市)	96
2-1b	各地区 6 岁及以上少数民族人口受教育状况(镇) ————————————————————————————————————	99
2-1c	各地区 6 岁及以上少数民族人口受教育状况(乡村)	102
2-2	各民族6岁及以上分年龄、性别人口的受教育状况	
2-3	各地区 15 岁及以上少数民族文盲人口状况	165
2-3a	各地区 15 岁及以上少数民族文盲人口状况(城市)	166
2-3b	各地区 15 岁及以上少数民族文盲人口状况(镇)	167
2-3c	各地区 15 岁及以上少数民族文盲人口状况(乡村)	168
2-4	各民族 15 岁及以上分年龄、性别的文盲人口状况	169
2-5	各民族 6-24 岁人口在校状况(长表数据)	
2-6	全国分年龄、性别、学业完成情况的6岁及以上少数民族人口状况(长表数据)	
2-6a	全国分年龄、性别、学业完成情况的6岁及以上少数民族人口状况(城市)(长表数据)	
2-6b	全国分年龄、性别、学业完成情况的6岁及以上少数民族人口状况(镇)(长表数据)	
2-6c	全国分年龄、性别、学业完成情况的6岁及以上少数民族人口状况(乡村)(长表数据)	
第三卷	行业、职业	
3-1	各地区少数民族分性别、行业门类的人口(长表数据)	269
3-2	各民族分性别、受教育程度、行业门类的人口(长表数据)	276
3-3	各地区少数民族职业大类的人口(长表数据)	
3-4	各民族分性别、受教育程度、职业门类的人口(长表数据)	
3-5	各地区少数民族分性别的未工作人口(长表数据)	
3-6	各地区少数民族未工作人口的主要生活来源(长表数据)	
3-7	各民族分年龄、性别的未工作人口(长表数据)	406

第四卷	婚 姻	
4-1	各地区分性别、婚姻状况的 15 岁及以上少数民族人口(长表数据)	489
4-2	各民族分性别、婚姻状况的 15 岁及以上人口(长表数据)	491
4-3	各民族分性别和初婚年龄的人口(长表数据)	493
4-4	按户主与配偶的民族分的人口	503
第五卷	生育	1
5-1	各地区少数民族分性别、孩次的出生人口(2009.11.1-2010.10.31)(长表数据)	625
5-2	各民族分性别、孩次的出生人口(2009.11.1-2010.10.31)(长表数据)	
5-3	各民族 15-64 岁妇女平均活产和存活子女数(长表数据)	
5-4	各民族育龄妇女年龄别生育率和总和生育率(长表数据)	632
第六卷	家庭	
6-1	各地区按少数民族和汉族分的家庭户户数和人口数	- 635
6-2	各地区全户少数民族家庭户中民族混合户户数	636
6-2a	各地区全户少数民族家庭户中民族混合户户数(城市)	637
6-2b	各地区全户少数民族家庭户中民族混合户户数(镇)	638
6-2c	各地区全户少数民族家庭户中民族混合户户数(乡村)	
6-3	各地区全户少数民族家庭户规模	640
6-4	各地区全户少数民族家庭户类别	643
第七卷	住房	
7-1	各地区全户少数民族家庭户的住房间数和面积	647
7-1a	各地区全户少数民族家庭户的住房间数和面积(城市)	648
7-1b	各地区全户少数民族家庭户的住房间数和面积(镇)	649
7-1c	各地区全户少数民族家庭户的住房间数和面积(乡村)	650
7-2	各地区少数民族和汉族混合家庭户的住房间数和面积	651
7-2a	各地区少数民族和汉族混合家庭户的住房间数和面积(城市)	652
7-2b	各地区少数民族和汉族混合家庭户的住房间数和面积(镇)	653
7-2c	各地区少数民族和汉族混合家庭户的住房间数和面积(乡村)	654
7-3	各地区全户少数民族家庭户按住房建成时间分的住房状况(长表数据)	655
7-3a	各地区全户少数民族家庭户按住房建成时间分的住房状况(城市)(长表数据)	
7-3b	各地区全户少数民族家庭户按住房建成时间分的住房状况(镇)(长表数据)	
7-3c	各地区全户少数民族家庭户按住房建成时间分的住房状况(乡村)(长表数据)	664
7-4	各地区全户少数民族按住房设施状况分的家庭户户数(长表数据)	
7-4a	各地区全户少数民族按住房设施状况分的家庭户户数(城市)(长表数据)	
7-4b	各地区全户少数民族按住房设施状况分的家庭户户数(镇)(长表数据)	
7-4c	各地区全户少数民族按住房设施状况分的家庭户户数(乡村)(长表数据)	676
7-5	各地区全户少数民族家庭户按住房用途、建筑层数、承重类型分的家庭户户数(长表数据)	
7-5a	各地区全户少数民族家庭户按住房用途、建筑层数、承重类型分的家庭户	
	户数(城市)(长表数据)	680

7-5b	各地区全户少数民族家庭户按住房用途、建筑层数、承重类型分的家庭户	
	户数(镇)(长表数据)	681
7-5c	各地区全户少数民族家庭户按住房用途、建筑层数、承重类型分的家庭户	
	户数(乡村)(长表数据)	682
7-6	各地区全户少数民族家庭户按住房来源分的户数(长表数据)	683
7-6a	各地区全户少数民族家庭户按住房来源分的户数(城市)(长表数据)	684
7-6b	各地区全户少数民族家庭户按住房来源分的户数(镇)(长表数据)	685
7-6c	各地区全户少数民族家庭户按住房来源分的户数(乡村)(长表数据)	686
7-7	各地区全户少数民族家庭户按月租房费用分的户数(长表数据)	687
7-7a	各地区全户少数民族家庭户按月租房费用分的户数(城市)(长表数据)	688
7-7b	各地区全户少数民族家庭户按月租房费用分的户数(镇)(长表数据)	689
7-7c	各地区全户少数民族家庭户按月租房费用分的户数(乡村)(长表数据)	690
7-8	各地区全户少数民族按住房来源分的同时拥有厨房和厕所的家庭户户数(长表数据)	691
7-8a	各地区全户少数民族按住房来源分的同时拥有厨房和厕所的家庭户户数(城市)(长表数据)…	692
7-8b	各地区全户少数民族按住房来源分的同时拥有厨房和厕所的家庭户户数(镇)(长表数据)	693
7-8c	各地区全户少数民族按住房来源分的同时拥有厨房和厕所的家庭户户数(乡村)(长表数据)…	694
7-9	全国按全户少数民族户主的职业、人均住房建筑面积分的家庭户户数(长表数据)	695
7-9a	全国按全户少数民族户主的职业、人均住房建筑面积分的家庭户户数(城市)(长表数据)	696
7-9b	全国按全户少数民族户主的职业、人均住房建筑面积分的家庭户户数(镇)(长表数据)	697
7-9c	全国按全户少数民族户主的职业、人均住房建筑面积分的家庭户户数(乡村)(长表数据)	698
	THE PROPERTY OF THE PROPERTY O	
第八卷	迁移	
8-1	外来人口分民族户口登记地状况	701
8-2	各地区少数民族外来人口户口登记地状况	703
8-3	2 SEPORTS SULLIES HOTT CERTIFICATION HOTEL	705
8-4	各民族按离开户口登记地时间分的人口	706
8-5	各地区少数民族按现住地和出生地分的人口(长表数据)	707
8-6	各民族按出生地分的人口(长表数据)	711
8-7	各民族分年龄、性别、迁移原因的人口	715
8-8	少数民族按现住地、五年前常住地分的人口(长表数据)	
8-9	各民族按五年前常住地分的人口(长表数据)	
8-10	各地区少数民族按现住地、受教育程度分的户口登记地在本省其他乡镇街道人口	803
8-11	各地区少数民族接现住地、受教育程度分的户口登记地在外省人口	806
8-12	各地区少数民族按现住地、职业分的户口登记地在本省其他乡镇街道人口(长表数据)	809
8-13	各地区少数民族按现住地、职业分的户口登记地在外省人口(长表数据)	812
第九卷	年 龄 - Lead of minoring seminatives again to meeting as	
9-1	各民族分年龄、性别的人口	
9-2	各地区少数民族年龄构成和抚养比	877
9-2a	各地区少数民族年龄构成和抚养比(城市)	878
9-2b	各地区少数民族年龄构成和抚养比(镇)	879
9-2c	各地区少数民族年龄构成和抚养比(乡村)	880

9-3	各民族年龄构成和抚养比	881
9-4	各地区少数民族分性别、健康状况的60岁及以上老年人口(长表数据)	882
9-5	各地区少数民族分性别、主要生活来源的60岁及以上老年人口(长表数据)	884
9-6	各民族分年龄、性别的死亡人口(2009.11.1-2010.10.31)	887
9-7	各地区分年龄、性别的少数民族死亡人口状况	894
9-7a	各地区分年龄、性别的少数民族死亡人口状况(城市)	901
9-7b	各地区分年龄、性别的少数民族死亡人口状况(镇)	908
9-7c	各地区分年龄、性别的少数民族死亡人口状况(乡村)	915
第十卷	全国分县各民族人口	
10-1	全国各县分性别的各民族合计人口、汉族人口	925
10-2	全国各县分性别的蒙古族、回族、藏族人口	985
10-3	全国各县分性别的维吾尔族、苗族、彝族人口	
10-4	全国各县分性别的壮族、布依族、朝鲜族人口	1105
10-5	全国各县分性别的满族、侗族、瑶族人口	1165
10-6	全国各县分性别的白族、土家族、哈尼族人口	1225
10-7	全国各县分性别的哈萨克族、傣族、黎族人口	1285
10-8	全国各县分性别的傈僳族、佤族、畲族人口	1345
10-9	全国各县分性别的高山族、拉祜族、水族人口	1405
10-10	全国各县分性别的东乡族、纳西族、景颇族人口	1465
10-11	全国各县分性别的柯尔克孜族、土族、达斡尔族人口	
10-12	全国各县分性别的仫佬族、羌族、布朗族人口	1585
10-13	全国各县分性别的撒拉族、毛南族、仡佬族人口	1645
10-14	全国各县分性别的锡伯族、阿昌族、普米族人口	1705
10-15	全国各县分性别的塔吉克族、怒族、乌孜别克族人口	
10-16	全国各县分性别的俄罗斯族、鄂温克族、德昂族人口	
10-17	全国各县分性别的保安族、裕固族、京族人口	1885
10-18	全国各县分性别的塔塔尔族、独龙族、鄂伦春族人口	1945
10-19	全国各县分性别的赫哲族、门巴族、珞巴族人口	2005
10-20	全国各县分性别的基诺族、其他未识别的民族、外国人加入中国籍人口	2065

### Contents

Volum	ne 1 Summary	
1-1	Population by sex, nationality in several censuses	3
1-2	Population by sex, nationality and region	5
1-2a	Population of city by sex, nationality and region	25
1-2b	Population of town by sex, nationality and region	45
1-2c	Population of rural areas by sex, nationality and region-	65
1-3	Population by registration status and nationality-	85
1-4	Agricultural and non-agricultural population of minority nationalities by region	87
1-5	Agricultural and non-agricultural population by region-	
Volun	ne 2 Education Attainment	
2-1	Population of minority nationalities aged 6 and over by education attainment and region	93
2-1a	City population of minority nationalities aged 6 and over by education attainment and region	
2-1b	Town population of minority nationalities aged 6 and over by education attainment and region ·	
2-1c	Rural areas population of minority nationalities aged 6 and over by education attainment	
	and region	
2-2	Population of minority nationalities aged 6 and over by sex	
	education attainment, age and nationality	105
2-3	Illiterate population of minority nationalities aged 15 and over by region	165
2-3a	City illiterate population of minority nationalities aged 15 and over by region	
2-3b	Town illiterate population of minority nationalities aged 15 and over by region	
2-3c	Rural areas illiterate population of minority nationalities aged 15 and over by region	
2-4	Illiterate population of nationalities aged 15 and over by sex, age and nationality	
2-5	Students of population aged 6 to 24 by sex	
	school grade, age and nationality (Data from long form)	189
2-6	Students of minority nationalities aged 6 and over by age,	
	sex and status of school completion (Data from long form)	210
2-6a	City students of minority nationalities aged 6 and over by age,	
	sex and status of school completion (Data from long form)	224
2-6b	Town students of minority nationalities aged 6 and over by age,	
	sex and status of school completion (Data from long form)	238
2-6c	Rural areas students of minority nationalities aged 6 and over by age,	
	sex and status of school completion (Data from long form)	252
	I Studie or confed thereo he delicate to a character and a series of the section of	

Volun	ne 3 Employment	
3-1	Employed population of minority nationalities by sex, 2-digit classification	
	of industry and region (Data from long form)	269
3-2	Employed population by sex, education attainment and 2-digit classification	
	of industry and region (Data from long form)	276
3-3	Employed population of minority nationalities by occupation and region (Data from long form)	360
3-4	Employed population of nationalities by sex, education attainment	
	and occupation (Data from long form)	363
3-5	Non-working population of minority nationality by sex and region (Data from long form)	399
3-6	Non-working population of minority nationality by main source	
	of support and region (Data from long form)	403
3-7	Non-working population by sex, age and minority nationality (Data from long form)	406
Volun	ne 4 Marriage	
4-1	Population of minority nationalities aged 15 and over by sex,	
Eller A.	marital status and region (Data from long form)	489
4-2	Population aged 15 and over by sex, marital status and nationality (Data from long form)	
4-3	Population by sex, age at first marriage and nationality (Data from long form)	
4-4	Population by head of family household, spouse and nationality	
	THE RESERVE THE PROPERTY OF TH	
Volun	ne 5 Fertility	100
5-1	Births of minority nationalities by sex, birth order and region	
	(01/11/2009-31/10/2010) (Data from long form)	625
5-2	Births by sex, birth order and nationality	
	(01/11/2009-31/10/2010) (Data from long form)	628
5-3	Number of children ever born and surviving to women aged 15-64	1
	by nationality (Data from long form)	631
5-4	Age-specific fertility rate and total fertility rate of women aged 15-49	
	by nationality (Data from long form)	632
Volun	ne 6 Family Households	
6-1	Family households and population by minority nationalities and Han nationality, and by region	635
6-2	Family households with full minority nationalities by number of nationalities and region	
6-2a	City family households with full minority nationalities by number of nationalities and region	
6-2b	Town family households with full minority nationalities by number of nationalities and region	
6-2c	Rural areas family households with full minority nationalities by number of nationalities	036
0-20	and region	630
6-3	Family households with full minority nationalities by size and region	

6-4	Family households with full minority nationalities by type and region	
Volun	ne 7 Housing and court and on an but any principal guideline and fill the recoll and the court guide.	
7-1	Number of rooms and space of family households with all members	
aparen-	of minority nationality by region	617
7-1a	Number of rooms and space of family households with all members	100-7
/-1a	of minority nationality of city by region	648
7-1b	Number of rooms and space of family households with all members of	040
988	minority nationality of town by region	649
7-1c	Number of rooms and space of family households with all members of	20.77
0800	minority nationality of rural areas by region	650
7-2	Number of rooms and space of family households with Han and	030
Dial.	other minority nationality by region	651
7-2a		
88812-	other minority nationality of city by region	652
7-2b	Number of rooms and space of family households with Han and	41809
9886-	other minority nationality of town by region	653
7-2c	Number of rooms and space of family households with Han and	27-70
	other minority nationality of rural areas by region	654
7-3	Status of family house of family households with all members of minority nationality	7-8
	by time of construction and region (Data from long form)	655
7-3a	Status of family house of family households with all members of minority nationality	
	of city by time of construction and region (Data from long form)	658
7-3b	Status of family house of family households with all members of minority nationality	
	of town by time of construction and region (Data from long form)	661
7-3c	Status of family house of family households with all members of minority nationality	
	of rural areas by time of construction and region (Data from long form)	664
7-4	Housing facilities of family households with all members of minority nationality	
	by region (Data from long form)	667
7-4a	Housing facilities of family households with all members of minority nationality	
	of city by region (Data from long form)	670
7-4b	Housing facilities of family households with all members of minority nationality	
	of town by region (Data from long form)	673
7-4c	Housing facilities of family households with all members of minority nationality	
	of rural areas by region (Data from long form)	676
7-5	Housing facilities with all members of minority nationality by use of houses,	
	single or multi-floors, building bearing type and region (Data from long form)	679
7-5a	Housing facilities with all members of minority nationality of city by use of houses,	
	single or multi-floors, building bearing type and region (Data from long form)	680
7-5b	Housing facilities with all members of minority nationality of town by use of houses,	

	single or multi-floors, building bearing type and region (Data from long form)	-681
7-5c	Housing facilities with all members of minority nationality of rural areas by use of houses,	
	single or multi-floors, building bearing type and region (Data from long form)	682
7-6	Family households with all members of minority nationality by source of houses	
	and region (Data from long form)	- 683
7-6a	Family households with all members of minority nationality of city by source of	
	houses and region (Data from long form)	- 684
7-6b	Family households with all members of minority nationality of town	
	by source of houses and region (Data from long form)	- 685
7-6c	Family households with all members of minority nationality of rural areas	
	by source of houses and region (Data from long form)	. 686
7-7	Family households with all members of minority nationality by monthly housing rent	
	and region (Data from long form)	- 687
7-7a	Family households with all members of minority nationality of city by monthly housing rent	
	and region (Data from long form)	- 688
7-7b	Family households with all members of minority nationality of town by	
	monthly housing rent and region (Data from long form)	. 689
7-7c	Family households with all members of minority nationality of rural areas by	
	monthly housing rent and region (Data from long form)	. 690
7-8	Family households with all members of minority nationality by source of houses,	
	with toilet and kitchen within the housing unit and region (Data from long form)	691
7-8a	Family households with all members of minority nationality in cities by source of houses,	
	with toilet and kitchen within the housing unit and region (Data from long form)	692
7-8b	Family households with all members of minority nationality in towns by source of houses,	
	with toilet and kitchen within the housing unit and region (Data from long form)	693
7-8c	Family households with all members of minority nationality in rural areas by source of houses,	
	with toilet and kitchen within the housing unit and region (Data from long form)	694
7-9	Family households with all members of minority nationality by occupation of	
	household heads and per capita floor space (Data from long form)	695
7-9a	Family households with all members of minority nationality in cities by occupation of	
	household heads and per capita floor space (Data from long form)	696
7-9b	Family households with all members of minority nationality in towns by occupation of	
	household heads and per capita floor space (Data from long form)	697
7-9c	Family households with all members of minority nationality in rural areas by occupation of	
	household heads and per capita floor space (Data from long form)	698
olum	ne 8 Migration	
8-1	In-coming population from different household registration places	701
8-2	In-coming population of minorities nationality from different household registration places	
8-3	Population of minority nationalities by current residence and by time of migrating to	

	current township, town and street committee	705
8-4	Population by time of migrating to current township, town and street committee and	
	by nationality	706
8-5	Population of minority nationalities by current residence and August Manufallugus	
- 1715	place of birth (Data from long form)	707
8-6	Population by place of birth and nationality (Data from long form)	711
8-7	Population by age, sex, migration reasons and nationality	715
8-8	Minority nationality population by current residence and half and	
	usual residence 5 years ago (Data from long form)	795
8-9	Population by usual residence 5 years ago and nationality (Data from long form)	799
8-10	Population of minority nationalities with household registration in other townships, towns and	
	street communities within the province by current residence and educational attainment	803
8-11	Population of minority nationalities with household registration in other provinces	
	by current residence and educational attainment	806
8-12	Population of minority nationalities with household registration in other townships, towns and s	reet
	communities of the province by current residence and occupation (Data from long form)	809
8-13	Population of minority nationalities with household registration in other townships, towns and s	treet
	communities within the province by current residence and educational attainment	
	(Data from long form)	812
Volum	ne 9 Age	
9-1	Population of different nationalities by age and sex	817
9-2	Age composition and dependency ratio of minority nationalities by region-	
9-2a	Age composition and dependency ratio of city minority nationalities by region	
9-2b	Age composition and dependency ratio of town minority nationalities by region-	
9-2c	Age composition and dependency ratio of rural minority nationalities by region	880
9-3	Population of different nationalities by indices of age	881
9-4	Population of minority nationalities aged 60 and over by sex, health status and region (Data	
	from long form)	882
9-5	Population of minority nationalities aged 60 and over by sex, main source of support and region (Data from long form)	991
9-6	Deaths by age, sex and nationality (01/11/2009-31/10/2010)	
9-0	Deaths and death rate of minority nationalities by age, sex and region	
9-7a	Deaths and death rate of city minority nationalities by age, sex and region	
	Deaths and death rate of town minority nationalities by age, sex and region	
9-7b	Deaths and death rate of rural minority nationalities by age, sex and region	
9-7c	Deadis and death rate of rural minority nationalities by age, sex and region	913
Volun	ne 10 Population of Nationalities by County Level	
10-1	Population of Han by sex and county level	925